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YAYLADAĞI BELEDİYESİ, ARAÇ FİLOSU 

İLE HİZMET KALİTESİNİ ARTIRIYOR
Yayladağı	Belediye	Başkanı	Mehmet	Yalçın,	ilçenin	hizmet	kapasitesini	
güçlendirmek	için	belediyenin	araç	envanterine	yeni	ekipmanlar	
kazandırıldığını	duyurdu.	Çevre,	Şehircilik	ve	İklim	Değişikliği	Bakanlığı'nın	
desteğiyle	alınan	çöp	temizlik	kamyonu	ve	1CX	mini	kepçe,	ilçedeki	temizlik	ve	
altyapı	çalışmalarını	daha	verimli	hale	getirecek.	 2'de

Hatay'ın	Dörtyol	ilçesinde	
ormanlık	alanda	çıkan	
yangın,	ekiplerin	
müdahalesiyle	büyümeden	
söndürüldü.

Karakese Mahallesi Çökek 
Yayla yolu üzerindeki 
ormanlık alanda henüz 
bilinmeyen nedenle yangın 
çıktı.Yangına, Hatay Orman 
Bölge Müdürlüğü ve 
Büyükşehir Belediyesi itfaiye 
ekipleri müdahale etti.

ORMANLIK ALANDA 
ÇIKAN YANGIN 
SÖNDÜRÜLDÜ

4'te

AK	Parti	Genel	Başkan	

Yardımcısı	Hamza	Dağ,	

milletvekilleri,	İl	Başkanı,	

ilçe	başkanları	ve	birçok	

partilinin	katıldığı	kongre	

Kırıkhan	Kapalı	Spor	

Salonu'nda	gerçekleşti.

Birlik	ve	beraberlik	

vurgusunun	yapıldığı	

kongrede	Eyüp	Denizoğlu	

İlçe	Başkanlığına	seçilip	

görevi	eski	İlçe	Başkanı	

Mustafa	İbiş'ten	devraldı.

Görevi	devreden	Kırıkhan	

İlçe	Başkanı	Mustafa	İbiş,	

vazifeyi	devretmenin	

üzüntü	ve	heyecanını	aynı	

anda	yaşadığını	ifade	

ederek	memlekete	hizmet	

etmeye	devam	edeceğini	

kaydetti.

Kongrede	İlçe	Başkanı	

seçilen	Eyüp	Denizoğlu;	

birlik,	beraberlik	ve	

kardeşlik	vurgusu	

yaparken	delegelere	

teşekkür	etti.

KIRIKHAN'DA YENİ BAŞKAN KIRIKHAN'DA YENİ BAŞKAN 

-EYÜP DENİZOĞLU--EYÜP DENİZOĞLU-

KIRIKHAN'DA YENİ BAŞKAN 

-EYÜP DENİZOĞLU-

3'te

TERÖR'DEN	ORMAN	YAKMA	
TALİMATI	ALDIĞI	

ÖNE	SÜRÜLEN	SANIĞA	
7	YIL	6	AY	HAPİS

Cumhuriyet	savcısı,	esas	hakkındaki	mütalaasında,	

M.H.E.H'nin	örgüt	üyeliğinden	adli	işlem	yapılan	

kişilerle	irtibat	kurduğunu,	dijital	materyallerindeki	

incelemede	silahlı	fotoğraflarının	tespit	edildiğini,	

terör	örgütünden	Türkiye'de	orman	yangını

	çıkarmak	için	talimat	aldığını,	eylemini	

gerçekleştirmeden	güvenlik	güçlerince	Mersin'de	

yakalandığını	belirtti. 4'te

HATAY 86. ÖLÜM 
YILDÖNÜMÜNDE 

ATASINI ANDI

Gazi	Mustafa	Kemal	Atatürk’ün	edebiyete	intikal	

etmesinin	86.	yıldönümü	sebebiyle	Hatay’da	anma	

töreni	yapıldı.Antakya	Cumhuriyet	Meydanı’ndaki	

Atatürk	Anıtı’nda	gerçekleştirilen	törene	Hatay	

Valisi	Mustafa	Masatlı,	Hatay	Büyükşehir	Belediyesi	

Başkanı	Mehmet	Öntürk	ve	il	protokolü	katılıp	anıta	

çelenk	sundu.	 5'te

UZMANINDAN 
ARA TATİL 
ÖNERİLERİ… 
“Çalıştığımız	konuların	hemen	ardından,	günlük	

en	az	200	soru	çözerek	pratik	yapmalıyız.	

Yapamadığımız	soruları	kurs	öğretmenlerimizden	

veya	çözümlü	kaynaklardan	öğrenmeliyiz. 7'de

Hatay	Büyükşehir	Belediye	Başkanı	Hatay	Büyükşehir	Belediye	Başkanı	
Mehmet	Öntürk,	Hatay	Erzin	Mehmet	Öntürk,	Hatay	Erzin	
Organize	Sanayi	Bölgesi	Yol	ve	Organize	Sanayi	Bölgesi	Yol	ve	
Altyapı	Yapım	İşi	Temel	Atma	Altyapı	Yapım	İşi	Temel	Atma	
Töreni’ne	katıldı.Töreni’ne	katıldı.

Hatay	Büyükşehir	Belediye	Başkanı	
Mehmet	Öntürk,	Hatay	Erzin	
Organize	Sanayi	Bölgesi	Yol	ve	
Altyapı	Yapım	İşi	Temel	Atma	
Töreni’ne	katıldı.

Törene;	Hatay	Valisi	Mustafa	Masatlı,	Törene;	Hatay	Valisi	Mustafa	Masatlı,	
Hatay	Milletvekili	Kemal	Karahan,	Hatay	Milletvekili	Kemal	Karahan,	
Erzin	Kaymakamı	Onur	Özay,	Erzin	Kaymakamı	Onur	Özay,	
Erzin	Belediye	Başkanı	Ökkeş	Elmasoğlu,	Erzin	Belediye	Başkanı	Ökkeş	Elmasoğlu,	
AK	Parti	Hatay	İl	Başkanı	Mustafa	Erdoğan,	AK	Parti	Hatay	İl	Başkanı	Mustafa	Erdoğan,	
İl	Müftüsü	Mevlüt	Topçu	da	iştirak	etti.İl	Müftüsü	Mevlüt	Topçu	da	iştirak	etti.

Törene;	Hatay	Valisi	Mustafa	Masatlı,	
Hatay	Milletvekili	Kemal	Karahan,	
Erzin	Kaymakamı	Onur	Özay,	
Erzin	Belediye	Başkanı	Ökkeş	Elmasoğlu,	
AK	Parti	Hatay	İl	Başkanı	Mustafa	Erdoğan,	
İl	Müftüsü	Mevlüt	Topçu	da	iştirak	etti. 2'de

DÖRTYOL'DA KENT 
LOKANTASI AÇILDI
Dörtyol	Belediye	Başkanı	Bahadır	Amaç,	Sanayi	
Mahallesi'ndeki	törende,	lokantayı	hizmete	açmanın	
mutluluğunu	yaşadıklarını	söyledi.	 2'de

KAMYONUN	ÇARPTIĞI	

YAYA ÖLDÜ
Hatay'ın	merkez	Antakya	

ilçesinde,	kamyonun	

çarpması	sonucu	bir	

kişinin	hayatını	kaybettiği	

kaza	anı,	güvenlik	

kamerasınca	kaydedildi.

A.V.	idaresindeki	31	ALU	

63	plakalı	kamyon,	

Kuzeytepe	Mahallesi'nde	

yolun	karşısına	geçmeye	

çalışan	Mehmet	Ali	

Vazikioğlu'na	(67)	çarptı.

HATAY'DA 

FİDANLAR 

TOPRAKLA 

BULUŞTURULDU
Hatay	Valisi	Mustafa	Masatlı,	
merkez	Antakya	ilçesi	
Maraşboğazı	Mahallesi'nde	
düzenlenen	etkinlikte	
ormanların	ekosistem	için	önemini	anlattı.Ormanların	ülkenin	en	büyük	
zenginliklerinden	olduğunu	dile	getiren	Masatlı,	şunları	kaydetti: 3'te

HATAY'IN 
YENİDEN İNŞASINDA YENİDEN İNŞASINDA YENİDEN İNŞASINDA 

ÖNEMLİ ADIM! ÖNEMLİ ADIM! ÖNEMLİ ADIM! 
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 KAYIP İLANI
Hatay Göç İdares� Müdürlüğünden almış olduğum 

99976745084 yabancı k�ml�k numaralı geç�c� koruma 
k�ml�k belgem kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Hasan oğlu Sam� T�ryak�

atay Büyükşehir HBelediyesi, haşere 

ve sivrisinekle 

mücadele etmek amacıyla 

başlattığı ilaçlama 

çalışmalarını aralıksız 

sürdürüyor.HBB Sağlık ve 

Sosyal Hizmetler Dairesi 

Başkanlığına bağlı ekipler, 

I�skenderun Teknik 

U� niversitesi kampusü 

(I�STE) içerisinde bulunan 

gölet, Meydan Mahallesi, 

Feyezan Kanalı ile Sarıseki 

Mahallesindeki sazlık 

alanda Drone ile havadan 

ilaçlama çalışması 

başlattı.Uçkun, sivrisinek ve 

haşerelere karşı başlatılan 

çalışmaları belli bir 

program çerçevesinde 7/24 

yürüten ekipler, üreme 

alanlarındaki her noktayı en 

ince ayrıntısına kadar 

ilaçlıyor.O� zellikle bahar ve 

yaz aylarında vatandaşların 

sıkça şikâyetlerine konu 

olan uçkun, sivrisinek ve 

haşereyle mücadelenin 

sıkıntılar giderilinceye 

kadar süreceğini belirten 

HBB yetkilileri, belirlenen 

noktalarda çalışmaların 

aralıksız ve sistematik bir 

şekilde devam edeceğini 

ifade ettiler.

 KAYIP İLANI
Hatay Göç İdares� Müdürlüğünden almış olduğum 

99976745084 yabancı k�ml�k numaralı geç�c� koruma 
k�ml�k belgem kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Hasan oğlu Sam� T�ryak�

Haber	Merkezi

Altınözü Belediye Başkanı 

Rıfat Sarı, Altınözü 

Kaymakamı Mehmet Sert, 

Altınözü I�lçe Milli Eğitim 

Müdürü Mehmet Güner ve 

kurum amirleriyle birlikte 

Mayadalı I�lkokulu’nu 

ziyaret etti. Ziyaret 

kapsamında öğretmenler 

ve öğrencilerle keyifli bir 

zaman geçiren Başkan Sarı, 

eğitim hayatlarına devam 

eden çocuklara başarılar 

diledi.

Ziyaretin ardından, okul 

bahçesinde fidan dikimi 

gerçekleştirildi. Başkan 

Sarı, öğrencilerin doğa ile 

iç içe büyümeleri için bu 

tür etkinliklerin önemine 

dikkat çekerek, eğitimin 

her alanda desteklenmesi 

gerektiğini vurguladı. 

Ayrıca, eğitimde emek 

veren öğretmenlere ve 

okul yöneticilerine 

kolaylıklar dileyerek, 

onların çabalarının çok 

kıymetli olduğunu belirtti.

Başkan Sarı, 

“Çocuklarımıza eğitim 

hayatlarında başarılar, 

eğitim neferleri 

öğretmenler ve okul 

yöneticilerimize kolaylıklar 

diliyorum. Hep birlikte, 

daha aydınlık bir geleceğe 

doğru ilerleyeceğiz” dedi.

Hatay Büyükşehir Belediye 

Başkanı Mehmet O� ntürk, 

Hatay Erzin Organize 

Sanayi Bölgesi Yol ve 

Altyapı Yapım I�şi Temel 

Atma Töreni’ne 

katıldı.Törene; Hatay Valisi 

Mustafa Masatlı, Hatay 

Milletvekili Kemal 

Karahan, Erzin 

Kaymakamı Onur O� zay, 

Erzin Belediye Başkanı 

O� kkeş Elmasoğlu, AK Parti 

Hatay I�l Başkanı Mustafa 

Erdoğan, I�l Müftüsü 

Mevlüt Topçu da iştirak 

etti.Törenin açılış 

konuşmasında Vali Masatlı 

deprem sonrası şehrin 

yeniden inşa sürecine 

dikkat çekerek “Tarihin en 

büyük afetlerinden birini 

şehrimiz yaşadı. Ancak 

Cumhurbaşkanımızın 

liderliğinde 

devletimizin tüm 

birimleri, sivil 

toplum 

kuruluşları ve 

yerel yönetimlerin 

ortak çalışmasıyla 

dünyanın en 

büyük iyileştirme 

operasyonu 

başlatıldı.” dedi.

MASATLI:	

ERZİN’DE	PEK	

ÇOK	PROJE	

YÜRÜTÜLÜYOR

Konuşmasının devamında 

Masatlı, “Erzin bölgemizin 

parlayan yıldızı, geleceğin 

en önemli üretim 

merkezlerinden bir 

tanesidir. Erzin ilçemizde 

başta üretim tesislerinin 

kazandırılması, şehrin 

genel dokusunun daha da 

güzelleştirilmesi, şehrin 

sosyal yapısının daha da 

iyi olması için pek çok 

çalışma yürüyor.” 

ifadelerine yer 

verdi.Masatlı, "Erzin, diğer 

ilçeler gibi 

Cumhurbaşkanımızın 

önderliğinde başlatılan 

yatırım atağından büyük 

ölçüde yararlanmış 

durumda. Toplu konutlar, 

hükümet konağı, emniyet 

binası, eğitim tesisleri ve 

kısa bir süre sonra 

hizmete girecek olan 144 

yataklı devlet hastanesi 

gibi projelerle ilçemizin 

tüm eksiklikleri giderilmiş 

olacak.” şeklinde 

konuştu.Hatay Milletvekili 

Kemal Karahan da yaptığı 

konuşmasında, "O� nceki 

dönem valilerimize, 

bakanlarımıza ve özellikle 

Cumhurbaşkanımıza 

şükranlarımı sunuyorum. 

Ayrıca bu işin bu noktaya 

getirilmesinde emeği 

geçen Sayın Valimize ve 

ilgili arkadaşlarımıza 

teşekkürlerimi iletiyorum" 

ifadelerini kullandı.

ÖNTÜRK:	HATAY,	HER	

ŞEYİN	EN	İYİSİNİ	HAK	

EDİYOR

Şehrin yeniden inşası için 

önemli bir adım daha 

attıklarını belirten HBB 

Başkanı Mehmet O� ntürk 

ise “Bugün Hatay’ımızın 

imar ve ihyasında bir 

adımı daha atıyoruz. 

Cumhurbaşkanımızın 

talimatları üzerine 

bakanlarımız, valimiz, 

milletvekillerimiz, bizler; 

şehrin yeniden ayağa 

kalkmasında altyapısıyla, 

üstyapısıyla, sanayi 

alanlarıyla, yeşil 

alanlarıyla, tarımıyla, 

küçük sanayi siteleriyle bir 

gayret ve mücadele 

içerisindeyiz. Hatay, her 

şeyin en iyisini hak ediyor 

ve bunlar kısa süre 

içerisinde hayata 

geçirilecektir. Ben emeği 

geçen tüm dostlarıma, 

kardeşlerime teşekkür 

ediyorum. Hayırlı, 

mübarek olsun.” dedi.

Haber	Merkezi

Yayladağı Belediye 

Başkanı Mehmet Yalçın, 

ilçenin hizmet 

kapasitesini arttırmak 

amacıyla önemli bir açıklama 

yaptı.

Başkan Yalçın, “Araç 

envanterimizi güçlendirerek 

çalışmalarımıza devam 

ediyoruz” diyerek, belediye 

tarafından gerçekleştirilen son 

yatırımları kamuoyuyla 

paylaştı. Başkan Yalçın, Çevre, 

Şehircilik ve I�klim Değişikliği 

Bakanlığı’nın sağladığı hibe 

desteğiyle belediye araç 

filosuna yeni ekipmanlar 

kazandırıldığını açıkladı. Bu 

kapsamda, belediyenin makine 

ikmal envanterine bir adet Çöp 

Temizlik Kamyonu ve bir adet 

1CX Mini Kepçe eklendi. 

Başkan Yalçın, bu yeni 

araçların ilçedeki temizlik ve 

altyapı hizmetlerinin daha 

verimli bir şekilde 

yürütülmesini sağlayacağını 

belirtti.

“DESTEKLERİNDEN	DOLAYI	

BAKANIMIZA	VE	

MİLLETVEKİLLERİMİZE	

TEŞEKKÜR	EDİYORUM”

Başkan Yalçın, yapılan 

desteklerin ilçeye önemli 

katkılar sağlayacağını 

vurgulayarak, Çevre, Şehircilik 

ve I�klim Değişikliği Bakanı 

Murat Kurum’a ve Hatay 

milletvekillerine teşekkürlerini 

iletti. Yalçın, “Bakanımız Sayın 

Murat Kurum’a ve Hatay 

Milletvekillerimize, 

Yayladağı’mıza sundukları bu 

değerli destek için sonsuz 

teşekkürlerimizi sunarız. Bu 

araçlar, ilçemizdeki temizlik 

hizmetlerinin yanı sıra altyapı 

çalışmalarında da büyük 

kolaylık sağlayacaktır” dedi. 

Yeni alınan araçların, özellikle 

çöp toplama ve temizlik 

hizmetlerinde daha etkili bir 

şekilde kullanılacağına dikkat 

çeken Başkan Yalçın, bu 

yatırımların ilçenin genel 

hizmet kalitesini arttıracağını 

ifade etti. Ayrıca, bu tür 

projelerin ilçenin altyapı 

ihtiyaçlarını karşılamada 

önemli bir rol oynadığını 

belirtti.

“İLÇEMİZE	HAYIRLI	OLSUN”

Başkan Yalçın, açıklamasının 

sonunda yeni araçların ilçeye 

hayırlı olmasını dileyerek, 

“Yayladağı’mıza hizmet vermek 

için var gücümüzle çalışmaya 

devam edeceğiz. Bugün alınan 

bu yeni araçlar, sadece 

ilçemizin temizliği için değil, 

aynı zamanda tüm altyapı ve 

bakım çalışmaları için de 

önemli bir adım olmuştur. 

I�lçemize hayırlı uğurlu olsun” 

şeklinde konuştu. Yayladağı 

Belediyesi’nin bu hamlesi, 

ilçede yaşayan vatandaşların 

yaşam kalitesini arttırmaya 

yönelik önemli bir adım olarak 

değerlendirilirken, ilçenin 

temizlik ve altyapı 

hizmetlerine yönelik atılacak 

yeni adımlar da büyük bir 

heyecanla bekleniyor.

YAYLADAĞI BELEDİYESİ, ARAÇ FİLOSU 

İLE HİZMET KALİTESİNİ ARTIRIYOR
Yayladağı	Belediye	Başkanı	Mehmet	Yalçın,	ilçenin	hizmet	kapasitesini	güçlendirmek	için	belediyenin	araç	

envanterine	yeni	ekipmanlar	kazandırıldığını	duyurdu.	Çevre,	Şehircilik	ve	İklim	Değişikliği	Bakanlığı'nın	desteğiyle	
alınan	çöp	temizlik	kamyonu	ve	1CX	mini	kepçe,	ilçedeki	temizlik	ve	altyapı	çalışmalarını	daha	verimli	hale	getirecek.	

Dörtyol	Belediye	Başkanı	Bahadır	Amaç,	
Sanayi	Mahallesi'ndeki	törende,	lokantayı	
hizmete	açmanın	mutluluğunu	yaşadıklarını	
söyledi.	Açılışın	10	Kasım	Atatürk'ü	Anma	
Günü'ne	yetiştirildiğini	belirten	Amaç,	
projenin	hayırlı	olmasını	diledi.
Dua	okunmasının	ardından	Kent	
Lokantası'nın	açılış	kurdelesi	kesildi.
Törene,	Erzin	Belediye	Başkanı	Ökkeş	
Elmasoğlu,	Payas	Belediye	Başkanı	Bekir	
Altan,	muhtarlar	ve	vatandaşlar	da	katıldı.

DÖRTYOL'DA KENT DÖRTYOL'DA KENT DÖRTYOL'DA KENT 
LOKANTASI AÇILDI

HATAY'IN YENİDEN İNŞASINDA ÖNEMLİ ADIM: HATAY'IN YENİDEN İNŞASINDA ÖNEMLİ ADIM: 

ERZİN OSB YOL VE ERZİN OSB YOL VE 

ALTYAPI ÇALIŞMALARI ALTYAPI ÇALIŞMALARI 

BAŞLADIBAŞLADI

HATAY'IN YENİDEN İNŞASINDA ÖNEMLİ ADIM: 

ERZİN OSB YOL VE 

ALTYAPI ÇALIŞMALARI 

BAŞLADI
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atay Büyükşehir HBelediyesinin, 
trafiğin sürücüler 

açısından çileye dönüştüğü 
Honda Kavşağı’nda trafiği 
rahatlatmak için 
gerçekleştirdiği çalışmalar 
tamamlandı.HBB, asrın 
felaketinde en büyük yıkımı 
yaşayan Hatay’da esnafın ve 
yerleşimin aynı noktalarda 
yoğunlaşması nedeniyle ilçe 
yollarının kesişme noktası 
olan Habib-i Neccar (Honda) 
Kavşağı’nda yaşanan trafik 
sorununu çözüme 
kavuşturdu.HBB Ulaşım 
Dairesi Başkanlığı ile 
Karayolları 5. Bölge 
Müdürlüğü’nün koordineli 
olarak yürüttüğü çalışmalar 

kapsamında projelendirilen 
yan yol imalatlarının 
tamamlanmasıyla bölgede 
trafik akışı daha rahat ve 
güvenli hale getirildi.Yan 
yolların tamamlanmasının 
ardından HBB Park Bahçe ve 
Yeşil Alanlar Dairesi 
Başkanlığı ve Çevre Koruma 
ve Kontrol Dairesi 
Başkanlığına bağlı ekiplerin 
gerçekleştirdiği çevre 
düzenlemesi, peyzaj, 
aydınlatma ve temizlik 
çalışmaları ile kavşak estetik 
bir görünüme kavuşturuldu.

atay Büyükşehir HBelediyesi (HBB), 1 
Ekim Dünya 

Yaşlılar Günü dolayısıyla 
Aile ve Sosyal Politikalar 
Hatay I�l Müdürlüğü iş 
birliğiyle özel bir etkinlik 
gerçekleştirdi. HBB Kültür 
ve Sosyal I�şler Dairesi 
Başkanlığınca, Antakya 
HBB Yerleşkesi 
Gastronomievinde 
düzenlenen etkinliğe, Aktif 
Yaşam Merkezi 
Huzurevinde ikamet eden 
60 yaşlı vatandaş 
katıldı.Hatay’a özgü yerel 
yemeklerin ikram edildiği 
etkinlikte canlı müzik 
dinletisiyle de misafirlere 
hoşça vakit geçirilmesi 

sağlandı.Ayrıca yaşlıların 
sorun ve taleplerinin de 
dinlendiği programın 
sonunda huzurevi 
sakinlerine pijama takımı 
ve çiçek hediye edildi. 
Yaşlıların, tecrübeleriyle 
toplumun önemli bir 
unsurunu oluşturduklarını 
aktaran HBB yetkilileri, 
toplumun her kesimine 
yönelik proje ve 
faaliyetlerine devam 
edeceklerini vurguladı.

 MI�LYON AVROLUK 1FI�ZYOTERAPI� 

MERKEZI� 

KURULUYORHatay 

Büyükşehir Belediye 

Başkanı Mehmet O� ntürk; 

ortaklaşa yapılacak olan 

Fizyoterapi Merkezi 

Projesi için Hatay’ın 

Almanya’daki kardeş 

şehirleri Aalen ve Kiel 

heyetlerini ağırladı.HBB 

Kisecik Yerleşkesi’nde 

düzenlenen istişare 

toplantısına HBB Başkanı 

Mehmet O� ntürk, Aalen BŞB 

Başkanı Frederick 

Bruttıng, Kiel Belediyesi 

Meclis Başkanı Bettina 

Aust ve beraberlerindeki 

heyetler katıldı.O� NTU� RK: 

ÇALIŞMALAR HEMEN 

BAŞLATILACAK Projenin 

detaylarının da ele alındığı 

toplantı sonrası HBB 

Başkanı Mehmet O� ntürk, 

Hatay’ın yeni bir 

fizyoterapi merkezine 

kavuşması için 

çalışmaların hemen 

başlatılacağını ve en kısa 

sürede merkezin hazır hâle 

getirileceğini 

belirtti.Antakya Kisecik 

Mahallesi'nde HBB’ye ait 

olan alanda yapılması 

kararlaştırılan Fizyoterapi 

Merkezi, 1 milyon avro 

bütçe ile ihtiyaç duyulan 

hizmetlerin sunulmasında 

önemli bir rol üstlenecek. 

Merkezin tefrişatı için ise 

Dortmund Belediyesi 150 

bin avroluk destek 

sağlayacak.DEZAVANTAJLI 

BI�REYLERE DESTEK 

SUNACAKFizyoterapi 

merkezi, deprem sonrası 

ampute bireyler ve özel 

eğitim ihtiyacı duyan 

çocuklara yönelik 

psikolojik destek ve 

rehabilitasyon hizmetleri 

sunmayı amaçlıyor.Ayrıca 

merkezde farklı ihtiyaçlara 

yönelik olarak kontrol 

muayene odaları, bireysel 

eğitim odası, psikoloji ve 

travma odaları, çocuk 

gelişimi eğitim odası, FTR 

uygulama odaları, engelli 

FTR odası, personel 

odaları ve yarı olimpik 

havuz da yer alacak. HBB, 

SAYIYI 3’E ÇIKARMAYI 

HEDEFLI�YORHBB; 

Antakya’daki projenin 

tamamlanmasının 

ardından Amik Ovası 

bölgesi ve I�skenderun’da 

yapmayı planladığı 

fizyoterapi merkezleriyle 

sayıyı 3’e çıkarmayı 

hedefliyor.

atay'ın Kumlu Hilçesinde patates 

yüklü tırda 380 bin 

uyuşturucu hap ele 

geçirildi.

Valiliğin yazılı açıklamasına 

göre, I�l Emniyet Müdürlüğü 

ekipleri, ihbar üzerine bir 

tırı durdurdu.

Ekipler tırda yüklü 

konteynerde yaptıkları 

aramada, patateslerin 

arasına gizlenmiş 380 bin 

uyuşturucu hap buldu.

Tır sürücüsü gözaltına 

alındı.

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı 

Hamza Dağ, milletvekilleri, I�l Başkanı, 

ilçe başkanları ve birçok partilinin 

katıldığı kongre Kırıkhan Kapalı Spor 

Salonu'nda gerçekleşti.

Birlik ve beraberlik vurgusunun 

yapıldığı kongrede Eyüp Denizoğlu 

I�lçe Başkanlığına seçilip görevi eski 

I�lçe Başkanı Mustafa I�biş'ten devraldı.

Görevi devreden Kırıkhan I�lçe Başkanı 

Mustafa I�biş, vazifeyi devretmenin 

üzüntü ve heyecanını aynı anda 

yaşadığını ifade ederek memlekete 

hizmet etmeye devam edeceğini 

kaydetti.

Kongrede I�lçe Başkanı seçilen Eyüp 

Denizoğlu; birlik, beraberlik ve 

kardeşlik vurgusu yaparken 

delegelere teşekkür etti.

HAMZA DAG� : HATAY'DA RENGI� 

DEG� I�ŞTI�RDI�K

Kongrede konuşma yapan AK Parti 

Genel Başkan Yardımcısı Hamza Dağ, 

asrın felaketinden sonraki süreçte 

Hatay'ın zor ve sıkıntılı dönemlerden 

geçtiğini ancak yerel seçimlerde 

Büyükşehir Belediyesini AK Partinin 

kazanmasıyla beraber yüzlerin 

gülmeye başladığını ifade ederek 

“Hatay,rengindeğiştiği ve bundan 

önceki fetret döneminin geride kaldığı 

bir seçim dönemi yaşadı.” diyerek 

yerel seçimlerde kazanılan zaferde 

emeği geçen herkese teşekkür etti.

Hamza Dağ, artık görevin kendilerinde 

olduğuna değinerek “Böyle zor bir 

dönemde hem depremin etkilerinin 

hissedildiği hem de hemen yanı 

başımızdaki istikrarınhissedildiği bir 

ilde göreve talip olmak gerçekten başlı 

başına ateşten gömlek giymek 

demektir. Büyükşehir Belediye 

Başkanımız,7 aylık süre zarfında 1400 

kilometre yol yapmış çünkü bizim hep 

söylediğimiz bir şey var: Yol 

medeniyettir.”sözlerinin ardından 

BaşkanO� ntürk'ü kısa dönemde yaptığı 

hizmetlerinden dolayı tebrik etti.

“HATAY'DA FETRET DEVRI� 

BI�TMI�ŞTI�R”

Dağ, konuşmasına “On yıllık fetret 

devrinden sonra inşallah, Hatay'da iki 

yaka birleşmiştir. Bu iki yakanın 

birleşmesiyle beraber Merkezi 

Hükümet, Büyükşehir Belediyesi, 

Kırıkhan'daI�lçe Belediyesi çok daha 

güzel hizmetleri, şehrimize 

kazandırdığına hep birlikte şahadet 

edeceğiz.” şeklinde devam ederken 

yeni hizmetlerin geleceğinin de 

müjdesini verdi.

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı 

Hamza Dağ, “Her zaman milletimizle 

beraber yürüdük. 15 Temmuz'da 

damilletimizle beraber yürüdük. Yeri 

geldi Cumhurbaşkanı 

seçtirmediler,sandığa gittik;milletin 

teveccühünü aldık ve milletle beraber 

yürüdük. 2024'e kadar milletle 

beraber yürümüşsek herkes şunu iyi 

bilsin ki son seçimlerden sonra 

avucunu ovuşturanlar 2035'e, 2053'e, 

2071'e kadar milletimizle yürümeye 

devam edeceğiz.” ifadeleriyle 

konuşmasına son verdi.

ERDOG� AN: O� NTU� RK'LE 

ÇALIŞMAKTAN ÇOK MUTLUYUM

Kongrede konuşan I�l Başkanı Dr. 

Mustafa Erdoğan, özellikle Hatay 

Büyükşehir Belediyesi Başkanı 

Mehmet O� ntürk'e teşekkür ederken“8 

ilçeyi ve Büyükşehir Belediye 

Başkanlığını aldık.Sayın Büyükşehir 

Belediyesi Başkanım bir yıldır sizinle 

il başkanı olarak çalışmaktan çok 

mutluyum. Çünkü her gittiğim yerde 

sizinle onore ediliyorum. Her gittiğim 

yerde yol yapılmış insanların 

dertlerine çare kendilerine ümit 

oldunuz. I�yi ki sizinle beraber 

çalıştık.Teşekkür ediyorum.” sözleriyle 

kongrenin hayırlı olması 

temennisinde bulundu.

BAŞKAN O� NTU� RK'TEN AK 

KADROLARA TEŞEKKU� R

HBB Başkanı Mehmet O� ntürk ise 

kongredeki konuşmasına, 14-28 Mayıs 

Cumhurbaşkanlığı seçimlerinde 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ı tekrar ülkenin lideri yapan 

ve 31 Mart Yerel Seçimleri'nde, 6 

Şubat depremlerinden çok büyük yara 

alan Hatay'ı Cumhur I�ttifakı 

belediyeciliğiyle buluşturan tüm 

partililere teşekkür ederek başladı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın talebeleri ve yol 

arkadaşları olarak yüklerinin ne kadar 

ağır olduğunu bildiklerinin altını çizen 

HBB Başkanı O� ntürk, şehri ayağa 

kaldırmak için var güçleriyle gece 

gündüz çalıştıklarını ve çalışmaya 

devam edeceklerini söyledi.

O� ntürk,konuşmasını şöyle 

sürdürdü:Bu hizmetleri yaparken 

başta Cumhurbaşkanımız, 

bakanlarımız, milletvekillerimiz, 

teşkilatlarımız, belediye başkanlarımız 

ve sivil toplum örgütlerimiz el ele sırt 

sırta vererek yapıyoruz ve inşallah bu 

afetin yaralarını da hep birlikte 

saracağız. Kırıkhanlı hemşerilerim her 

seçimde yanımızda her zaman 

arkamızda olduğu için Allah razı olsun 

diyor teşekkür ediyorum.

LU� TFI� KAŞIKÇI: HEDEFE ULAŞTIK

MHP Hatay Milletvekili Lütfi Kaşıkçı 

ise yaptığı konuşmada“Değerli 

arkadaşlar, Kırıkhan'da 

memleketimizdeyiz. Hizmetin ve her 

şeyin en güzelini hak ettiği yerdeyiz. 

Hatay'da Cumhur I�ttifakı olarak yerel 

yönetimlerle ilgili önümüze 

koyduğumuz hedefe ulaştık ve Allah'ın 

izniyle Hatay Cumhur I�ttifakı'nın 

belediyecilik anlayışına kavuştu. 

Belediye Başkanı olarak da siyaseten 

çok tecrübeli bir ismi, bizim de değer 

verdiğimiz kıymetli ağabeyimiz 

Mehmet O� ntürkBey'i hep birlikte 

seçtik. Bu çok kısa süre içerisinde 

Hatay'a nasıl hizmet ettiğini sadece 

biz değil, Hatay'daki herkes ifade 

ediyor.” dedi.

ABDULKADI�R O� ZEL: 6 AYDA FETRET 

DO� NEMI�NI� KAPADIK

Seçimlerden sonra geçen 6 aylık 

dönemde, Başkan Mehmet O� ntürk'le 

depremin yaralarının sarılmaya 

başlandığına ve gerçek belediyeciliğin 

nasıl yapıldığına tüm Hatay'ın şahit 

olduğunu kaydeden Milletvekili 

Abdulkadir O� zel, Cumhur I�ttifakının 

ilk günkü heyecan ve ruhla yoluna 

devam ettiğini belirtti. 

HU� SEYI�N YAYMAN: HATAY 

AFRI�KA'NIN YO� NETI�LEMEYEN 

ŞEHI�RLERI� GI�BI�YDI�

Kongrede konuşan Milletvekili 

Hüseyin Yayman “Hatay; sen ben yok, 

biz var diyenlerin şehridir. Hatay, 

birlik ve beraberlikle seçim 

kazanmanın adıdır. Hatay'da10 yıllık 

fetret devri son buldu. Hatay 

Afrika'nın yönetilemeyen şehirleri 

gibiydi. Hatay'da yol yoktu, su yoktu, 

belediyecilik hizmetlerinin hiçbiri 

yoktu.Cumhur I�ttifakı'mız bir ve 

beraber olarak bir yumruk gibi çalıştı 

ve Mehmet O� ntürkBey'i 'Hatay'ın 

şehremini' yaptı. Şimdi o da elinden 

geldiğince gece gündüz Hatay için 

çalışıyor, gayret ediyor. Kendisine 

teşekkür ediyoruz. Allah razı olsun 

başkanım.” dedi.

KIRIKHAN'DA YENİ BAŞKAN KIRIKHAN'DA YENİ BAŞKAN 

-EYÜP DENİZOĞLU--EYÜP DENİZOĞLU-

KIRIKHAN'DA YENİ BAŞKAN 

-EYÜP DENİZOĞLU-

atay'ın merkez HAntakya ilçesinde, 

kamyonun 

çarpması sonucu bir 

kişinin hayatını kaybettiği 

kaza anı, güvenlik 

kamerasınca kaydedildi.

A.V. idaresindeki 31 ALU 63 

plakalı kamyon, Kuzeytepe 

Mahallesi'nde yolun 

karşısına geçmeye çalışan 

Mehmet Ali Vazikioğlu'na 

(67) çarptı.

Vazikioğlu, kamyonun 

altında kalarak yaklaşık 30 

metre sürüklendi.

Olay yerine yönlendirilen 

sağlık ekipleri, 

Vazikioğlu'nun öldüğünü 

tespit etti.

Kamyon sürücüsü gözaltına 

alındı.

Kaza, bir iş yerinin 

güvenlik kamerasınca 

kaydedildi.

Haber	Merkezi Haber	Merkezi

Hatay'da kamyonun 

çarptığı yaya öldü

dana, Mersin, Hatay Ave Osmaniye'de 11 

Kasım Milli 

Ağaçlandırma Günü 

kapsamında fidan dikildi.

Vali Yavuz Selim Köşger, 

yaptığı konuşmada, 

"Geleceğe Nefes, I�nsanlığa 

Nefes" sloganıyla 

ağaçlandırma 

çalışmalarının 

gerçekleştirildiğini söyledi.

Orman Bölge Müdürü 

Tahsin Etli de kentteki 16 

farklı alanda 80 bin fidan 

dikildiğini söyledi.

Vali Ali Hamza Pehlivan, 

Milli Ağaçlandırma Günü 

dolayısıyla 8 ilçede 22 bin 

fidanın toprakla 

buluşturulacağını ifade 

ederek, "Türkiye'de en çok 

orman varlığı olan ikinci il 

konumdayız. Bunu 

muhafaza etmek ve geriye 

düşürmemek için sürekli 

yeni fidanları toprakla 

buluşturma anlayışımız 

var." dedi.

Etkinliğe AK Parti Mersin 

Milletvekili Ali Kıratlı ve 

Orman Bölge Müdürü Rifat 

Ataş da katıldı.

- Hatay

Hatay Valisi Mustafa 

Masatlı, merkez Antakya 

ilçesi Maraşboğazı 

Mahallesi'nde düzenlenen 

etkinlikte ormanların 

ekosistem için önemini 

anlattı.

Ormanların	ülkenin	en	

büyük	zenginliklerinden	

olduğunu	dile	getiren	

Masatlı,	şunları	kaydetti:

"Peygamber	Efendi'mizin	

'Kıyamet	kopsa	dahi	

elinizdeki	fidanı	toprağa	

dikin.'	buyruğu,	her	daim	

temel	rehberimiz	

olmuştur.	Bu	ulvi	

istikamette	sadece	kendi	

varlığımızın	devamı	için	

değil	tabiattaki	bütün	

canlıların	korunması	ve	

yaşatılması	için	de	büyük	

bir	sorumluluk	taşıyoruz."

Konuşmanın	ardından	

Masatlı	ve	

beraberindekiler	fidan	

dikti.

HATAY'DA FİDANLAR 

TOPRAKLA 

BULUŞTURULDU

Haber	Merkezi
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Haber	Merkezi

Hatay Büyükşehir 

Belediyesi, “Hatay	

Ayağa	Kalkıyor”	

sloganıyla il genelinde 

altyapı ve üstyapı 

çalışmalarını sürdürürken 

vatandaşların ekonomik 

olarak kalkınması amacıyla 

da birçok projeye destek 

oluyor.Hassa’da 16 çiftçinin 

80 dönüm alanda çilek 

yetiştirmek amacıyla 

yaptığı projeye Büyükşehir 

Belediyesi destek olarak 

üreticinin yüzünü 

güldürdü.HBB Tarımsal 

Hizmetler Dairesi 

Başkanlığının Hassa’da 

düzenlediği “Çilek Fidesi 

Dağıtımı” programına HBB 

Genel Sekreteri Hayrettin 

Güngör, Genel Sekreter 

Yardımcısı Uğur Kandemir, 

daire başkanları ve çiftçiler 

katıldı.

5	BİN	KİŞİYE	İSTİHDAM	

İMKANI

500 bin çilek fidesinin 

çiftçilere dağıtıldığı 

program kapsamında 80 

dönümlük alanda 

üreticilerin mağdur 

olmaması ve üretimin 

devam etmesi 

amaçlanırken bölgede 5 bin 

kişiye istihdam olanağı 

sağlaması hedefleniyor. 

Dağıtım programında 

konuşan Genel Sekreter 

Hayrettin Güngör, “Eli 

öpülesi çok değerli 

çiftçilerimiz, üreticilerimiz, 

değerli çalışma 

arkadaşlarım, bugün 

burada bu çilek üretimine 

katkı veren, işçisinden, 

mühendisine kim varsa 

emeği geçen herkese 

yürekten teşekkür 

ediyorum.” diyerek 

çiftçilerin emeklerinin 

kutsal olduğuna vurgu 

yaptı.Güngör, Hatay’ın özel 

bir iklime sahip 

olduğundan dolayı birçok 

meyve ve sebzenin daha 

verimli bir şekilde 

yetiştirilebildiğini bu 

sebeple burada 

yetiştirilecek çileklerin de 

daha kaliteli ve lezzetli 

olacağını ifade etti.

TOPRAĞIN	BOŞ	

KALMAMASI	

HEDEFLENİYOR

Güngör, tarımsal üretimin 

ülkemiz için çok önemli 

olduğunu ve Hatay’ın bu 

konuda kendi kendine 

yetecek kadar verimli 

topraklara sahip olduğunu 

vurgulayarak bu proje 

sayesinde toprakların boş 

kalmamasını, üretime dahil 

edilmesini ve yetiştirilen 

çileklerin ekonomik olarak 

çiftçiye destek olmasını ve 

bölge halkına istihdam 

imkanı oluşturmasını 

hedeflediklerini dile 

getirdi.

80	DÖNÜMLÜK	ALANDA	

ÇİLEK	YETİŞTİRİLECEK

Hayrettin Güngör 

konuşmasına “Bugün 

Büyükşehir Belediye 

Başkanımızın talimatı ve 

destekleriyle çilek 

üretimine katkı sunmaya 

çalışıyoruz. 80 dönümlük 

bir alanda ekilecek bu 

fidelerin inşallah hasadını 

da göreceğiz. I�nşallah 

önümüzdeki süreçte sayın 

başkanımızın liderliğinde, 

birçok alanda da daha fazla 

desteklerimizin olduğunu 

göreceksiniz.” sözleriyle 

devam etti.

GÜNGÖR:	BU	DESTEKLERİ	

ÇOĞALTACAĞIZ

Genel Sekreter Güngör 

“Katma değeri yüksek bir 

ürün, hem yurt içi piyasada 

hem de yurt dışında bunun 

pazarlanması bu işe çok 

büyük katkı sağlayacak. 

Yılın büyük bölümünde 

üretimin devam etmesi 

lazım. Burada seracılığın da 

yaygınlaşması, sadece 

çilekte değil birçok alanda 

bunun da desteklenmesi 

gerektiğini çiftçilerimiz 

ifade ettiler. I�mkanlarımız 

ölçüsünde inşallah bundan 

sonraki süreçte de katkı 

sağlayacağız ve burada 

seracılığın gelişmesi, 

tarımın gelişmesi, katma 

değerinin yükselmesi, daha 

fazla üretimin elde edilmesi 

için hem hükümetimiz, 

hem de belediyemiz el 

birliğiyle bu destekleri 

çoğaltacağımızı ifade 

ediyoruz.” diyerek 

konuşmasına son verdi.  

Program sonunda üretim 

yapılacak alana ilk fideleri 

çiftçilerle beraber diken 

Hayrettin Güngör projenin 

hayırlı olması 

temennisinde bulundu.

80 DÖNÜMLÜK ALANDA ÇİLEK ÜRETİMİ BAŞLIYOR
Hatay Büyükşehir Belediyesi, “Hatay Ayağa Kalkıyor” sloganıyla başlattığı projelerle hem altyapı hem de ekonomik kalkınma çalışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. Hassa’da 16 çiftçinin 80 dönümlük alanda çilek yetiştirme projesine destek veren belediye, üreticilere 500 bin çilek fidesi dağıtarak 5 bin 

kişiye istihdam sağlanmasını hedefliyor. 

HATAY BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ'NDEN ÇİFTÇİYE DESTEK: 

Haber	Merkezi

ORMANLIK ALANDA ÇIKAN 
YANGIN SÖNDÜRÜLDÜ

Hatay'ın	Dörtyol	ilçesinde	ormanlık	alanda	çıkan	
yangın,	ekiplerin	müdahalesiyle	büyümeden	
söndürüldü.
Karakese Mahallesi Çökek Yayla yolu üzerindeki 
ormanlık alanda henüz bilinmeyen nedenle yangın çıktı.
Yangına, Hatay Orman Bölge Müdürlüğü ve Büyükşehir 
Belediyesi itfaiye ekipleri müdahale etti.
Ekiplerin erken müdahalesiyle yangın daha fazla 
büyümeden söndürüldü.

C
umhuriyet savcısı, 

esas hakkındaki 

mütalaasında, 

M.H.E.H'nin örgüt 

üyeliğinden adli işlem 

yapılan kişilerle irtibat 

kurduğunu, dijital 

materyallerindeki 

incelemede silahlı 

fotoğraflarının tespit 

edildiğini, terör örgütünden 

Türkiye'de orman yangını 

çıkarmak için talimat 

aldığını, eylemini 

gerçekleştirmeden güvenlik 

güçlerince Mersin'de 

yakalandığını belirtti.

Savcı, sanığın kendisini 

gizlemek için kod adı 

kullanarak Suriye'deki örgüt 

kamplarında silahlı eğitim 

aldığını bildirerek, 

M.H.E.H'nin "silahlı	terör	

örgütüne	üye	olma"	

suçundancezalandırılmasını 

ve mevcut halinin devamına 

karar verilmesini istedi.

Hakkındaki iddialar 

hatırlatılarak tercüman 

aracılığıyla savunması 

alınan sanık M.H.E.H, 

mütalaayı kabul etmediğini 

belirterek, "Ben	herhangi	

bir	eylem	

gerçekleştiremeden	

yakalandım.	Tüm	

bildiklerimi	daha	önceki	

celselerde	anlattım.	Terör	

örgütü	üyesi	değilim.	

Tahliye	ve	beraat	talep	

ederim." ifadesini kullandı.

Mahkeme heyeti, "silahlı 

terör örgütüne üye olma" 

suçundan 7 yıl 6 ay hapis 

cezasına çarptırdığı sanığın 

tutukluluk halinin devamına 

karar verdi.

Terör örgütü PKK/YPG'nin 

talimatıyla orman yangını 

çıkarmak için yasa dışı 

yollarla yurda girdiği iddia 

edilen Suriyeli M.H.E.H, 

Mersin'de 22 Şubat'ta 

jandarma ekiplerince 

gözaltına alınmıştı. M.H.E.H, 

götürüldüğü Adana'da 26 

Şubat'ta tutuklanmıştı.

TERÖR'DEN	ORMAN	YAKMA	TALİMATI	ALDIĞI	
ÖNE	SÜRÜLEN	SANIĞA	7	YIL	6	AY	HAPİS

Haber	Merkezi
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"Nightmares	and	Stressful	Life	Events	in	a	Community	Sample	of	Adolescents"	
adlı	bir	çalışmada,	ergenlik	dönemindeki	gençlerde	kabusların,	stresli	yaşam	
olaylarıyla	ilişkili	olduğu	ve	kabusların	stresle	başa	çıkma	sürecinde	bir	rol	
oynayabileceği	öne	sürülmüştür.

Nermin	Yıldırım	Kara

12	Kasım	2024	www.medyahatay.com	

Haber:İlyas	BAYRAKTAR
Haber:Seyhan	KIRICI
Haber:Ali	ABDULLAHE

Haber	Merkezi

atay Büyükşehir HBelediyesi Su ve 

Kanalizasyon 

I�daresi Genel Müdürlüğü 

(HATSU), yağmur suyu 

deşarj hatlarının daha 

sağlıklı işlev görmesi 

amacıyla bakım, onarım ve 

temizlik çalışmalarını 

sürdürüyor.  Altyapı 

problemlerini çözüme 

kavuşturmak için ekipler, 

şehrin bazı noktalarında 

katı atıklardan dolayı 

tıkanan yağmur suyu 

hatlarında temizlik 

çalışması yürüttü.HATSU, 

çalışma ile yağmur suyu 

deşarjının daha hızlı 

sağlanacağının ve su 

birikintilerinin önüne 

geçileceğini aktardı.Ayrıca 

tıkanan atık su hatları ve 

muayene bacalarında 

yapıldığını ve trafikte 

oluşabilecek olumsuz 

durumların da önlendiğini 

belirrti.  

Erdoğan, yayımladığı 

video mesajında, 11 

Kasım Milli 

Ağaçlandırma Günü'nün 

Türkiye, Türk milleti ve 

çevre için hayırlara vesile 

olmasını diledi.

"Bizler, 'Yarın kıyamet 

kopacağını bilsen de 

elindeki fidanı toprağa dik.' 

diyen bir medeniyetin 

mensubuyuz." ifadesini 

kullanan Erdoğan, 

"Ormanlarımızı	

atalarımızdan	kalan	bir	

miras	değil,	gelecek	

nesillerimizin	bir	emaneti	

olarak	görüyoruz.	Bu	

anlayışın	toplumumuzda,	

özellikle	de	genç	nesillerde	

yaygınlaşması	amacıyla	her	

yılın	11	Kasım	tarihini	Milli	

Ağaçlandırma	Günü	ilan	

ettik.	Türkiye'yi	zümrüt	

yeşili	bir	ülke	yapmak	ve	

gelecek	kuşaklara	her	

açıdan	daha	güzel	bir	ülke	

bırakmak	için	var	

gücümüzle	çalışıyoruz."	

değerlendirmesinde 

bulundu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 

AK Parti iktidarının 23. 

yılına girildiğini belirterek, 

bu süreçte icraatın her 

alanı gibi ormanların 

korunması ve 

zenginleştirilmesinde de 

devrim niteliğinde adımlar 

atıldığını bildirdi.”Geleceğe 

Nefes" sloganı ile 

başlatılan ağaçlandırma 

seferberliği ile 7 milyarın 

üzerinde fidanın toprakla 

buluşturulduğunu, orman 

varlığının yüzde 12 

artırılarak 23,4 milyon 

hektara çıkarıldığını 

anlatan Erdoğan, şöyle 

devam etti:

"Bugün	ağaçlandırma	

çalışmalarında	Avrupa'da	

birinci,	dünyada	ise	

dördüncü	sırada	yer	

alıyoruz.	Geçen	yıl	

Cumhuriyetimizin	100.	yılı	

münasebeti	ile	

'Cumhuriyete	Nefes'	

sloganıyla	81	ilimizde	

Cumhuriyet	Ormanları'nı	

kurmuştuk.	Bu	yılın	

temasını	ise	bir	yılı	aşkın	

süredir	Filistin'de	devam	

eden	soykırıma	ve	dünyanın	

çeşitli	yerlerinden	yükselen	

mazlum	çığlıklarına	bir	kez	

daha	dikkat	çekmek	için	

'Geleceğe	Nefes,	İnsanlığa	

Nefes'	olarak	belirledik.	

Bugün	dikeceğimiz	fidanlar	

inanıyorum	ki	insanlığın	

ufkunu	karartan	bütün	

zulümlere,	katliamlara,	

soykırımlara	ve	insanlık	dışı	

saldırılara	karşı	bir	umut	

olacaktır.	Fidanlarımız	

Gazze'de	şehit	edilen	

kardeşlerimiz	başta	olmak	

üzere,	tüm	masum	

coğrafyalarda	hayatını	

kaybeden	insanların	anısını	

yaşatacaktır.

İnsanlığa	nefes	olmak	

isteyen	siz	değerli	

vatandaşlarımızı	ülkemizin	

dört	bir	yanındaki	fidan	

dikim	noktalarında	fidan	

dikmeye	davet	ediyorum.	

Etkinliğe	katılacak	olan	

herkese	şimdiden	teşekkür	

ediyorum.	Bu	düşüncelerle	

11	Kasım	Milli	

Ağaçlandırma	Günü'nüzü	

kutluyorum.	Yeşil	vatanın	

korunması	ve	

zenginleştirilmesi	için	gece	

gündüz	çalışan	ve	orman	

yangınlarına	karşı	amansız	

bir	mücadele	yürüten	Tarım	

ve	Orman	Bakanlığımızı,	

Orman	Genel	

Müdürlüğümüz	personelini,	

sivil	toplum	kuruluşlarımızı	

ve	gönüllü	vatandaşlarımızı	

bir	kez	daha	tebrik	

ediyorum,	kalın	sağlıcakla."

azi Mustafa Kemal GAtatürk’ün edebiyete 

intikal etmesinin 86. 

yıldönümü sebebiyle 

Hatay’da anma töreni 

yapıldı.Antakya Cumhuriyet 

Meydanı’ndaki Atatürk 

Anıtı’nda gerçekleştirilen 

törene Hatay Valisi Mustafa 

Masatlı, Hatay Büyükşehir 

Belediyesi Başkanı Mehmet 

O� ntürk ve il protokolü 

katılıp anıta çelenk sundu. 

Çelenk sunumunun 

ardından 09.05’te siren 

sesleri eşliğinde saygı 

duruşunda bulunuldu ve 

askeri bando eşliğinde 

I�stiklal Marşı’nın 

okunmasıyla gönderdeki 

bayraklar yarıya 

indirildi.Tören, Hatay Valisi 

Masatlı’nın anıt şeref 

defterini imzalaması ve 

günün anlam ve önemini 

belirten konuşmasıyla son 

buldu.Aynı zamanda Hatay 

Büyükşehir Belediyesi 

Kisecik yerleşkesinde de bir 

anma töreni 

gerçekleştirilirken Türk 

bayrağı törenle yarıya 

indirildi.

HATAY 86. ÖLÜM YILDÖNÜMÜNDE ATASINI ANDI

Haber	Merkezi

TÜRKİYE'Yİ ZÜMRÜT YEŞİLİ BİR ÜLKE YAPMAK İÇİN 

VAR GÜCÜMÜZLE ÇALIŞIYORUZ
“Türkiye'yi	zümrüt	yeşili	bir	ülke	yapmak	ve	gelecek	kuşaklara	her	açıdan	daha	güzel	bir	ülke	bırakmak	için	var	gücümüzle	çalışıyoruz."

Haber	Merkezi
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redyol Süper Lig ekibi TAtakaş Hatayspor, 12. 

hafta maçında 

Gaziantep FK karşısında elde 

ettiği 3-1'lik skorla 167 gün 

sonra galibiyet hasretini 

dindirdi.

Bu sezon ilk haftada konuk 

olduğu Galatasaray'a 2-1 

yenilerek lige mağlubiyetle 

başlayan Akdeniz ekibinde, 

dördüncü haftada 

Samsunspor karşısında 

alınan 3-0'lık mağlubiyetin 

ardından teknik direktör 

O� zhan Pulat ile yolların 

ayrıldığı duyuruldu.

Pulat'tan boşalan teknik 

direktörlük görevi için Rıza 

Çalımbay ile anlaşan 

Hatayspor, deneyimli teknik 

adamla sahaya çıktığı 6 

müsabakadan 5 mağlubiyet, 

1 beraberlikle ayrıldı.

Bordo-beyazlılar, bu 

sonuçlarla 10 maçta 7 

mağlubiyet ve 3 beraberlikle 

alarak hanesine toplamda 3 

puan yazdırabildi.

- Son galibiyet geçen sezon 

ligin son haftasından

Akdeniz ekibi, ligin 12. 

haftasında dün Mersin'de 

konuk ettiği Gaziantep FK'yi 

3-1 yendi.

Müsabakada Hatayspor'a 

galibiyeti getiren golleri Rui 

Pedro, Funsho Bamgboye ve 

Carlos Strandberg kaydetti.

Ligde son galibiyetini geçen 

sezonun 38. haftasında 26 

Mayıs'ta Mersin'de 2-0 

mağlup ettiği Çaykur 

Rizespor karşısında alan 

bordo-beyazlılar, 167 günlük 

hasretini dindirmeyi başardı.

Bordo-beyazlı ekip, 

Gaziantep FK'ye karşı aldığı 

galibiyetle bu sezon ilk kez 

hanesine 3 puan yazdırdı.- 

Ligde 18. sırada

Geçen sezon aynı dönemde 

hanesine 14 puan yazdırmayı 

başaran Akdeniz ekibi, bu 

sezon çıktığı 11 maçta 1 

galibiyet, 3 beraberlik, 7 

mağlubiyet yaşadı.

Süper Lig'de puanını 6'ya 

yükselten Atakaş Hatayspor, 

ligde 18. sırada yer alıyor.

Akdeniz ekibi, 24 Kasım 

Pazar günü ligin 13. 

haftasında TU� MOSAN 

Konyaspor ile karşılaşacak.

ntalya'nın Kepez ABelediyesi, eski mili 

futbolcu Tanju 

Çolak'ın doğum gününü 

kutladı.

Kepez Belediyesinden 

yapılan açıklamaya göre, bir 

etkinlik için kente gelen 

Çolak, Kuzeyyaka Sentetik 

Sahası'nda genç oyuncularla 

bir araya geldi. Tanju Çolak, 

buradaki programında yaş 

pastalı doğum günü 

sürpriziyle karşılaştı.

Kepez Belediye Başkanı 

Mesut Kocagöz'e teşekkür 

eden ve kendisine Atatürk 

portresi ile hediye edilen 

Kepez Belediyespor 

formasını giyen Çolak, 

belediye kulübünün 

bünyesinde Tanju Çolak 

Futbol Akademisi kurmayı 

planladıklarını 

açıkladı.Başkan Kocagöz ise 

Kepez'in gençlerine spor 

yapmaları için sundukları 

imkanları daha da artırmak 

istediklerini belirtti.
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HATAYSPOR, GAZİANTEP FK KARŞISINDA 

3-1'LİK SKORLA HASRETE SON VERDİ
Süper Lig'de bu sezon ilk kez galibiyet elde eden Akdeniz ekibi, puanını 6'ya yükseltti

ESKİ MİLLİ FUTBOLCU 
TANJU ÇOLAK'IN 
DOĞUM GÜNÜ 
ANTALYA'DA 
SAHADA KUTLANDI907 Fenerbahçe 1Derneği ve 1907 

U� NI�FEB Derneği 

yönetim kurulu üyeleri ve 

Türkiye’nin dört bir 

yanından gelen 4 bin 500 

öğrenci, vefatının 86. 

yıldönümünde Büyük O� nder 

Mustafa Kemal Atatürk’ün 

manevi huzurunda saygı 

duruşunda 

bulundu.ANKARA (I�GFA) - 

1907 Fenerbahçe Derneği ve 

1907 U� NI�FEB Derneği 

yönetim kurulu üyeleri ve 

Türkiye’nin dört bir 

yanından gelen 4.500 

öğrenci, vefatının 86. 

yıldönümünde Büyük O� nder 

Mustafa Kemal Atatürk’ün 

manevi huzurunda saygı 

duruşunda bulundu.

1907 Fenerbahçe Derneği ve 

1907 U� NI�FEB yönetim 

kurulu üyeleri ile 

Türkiye’nin dört bir 

yanından gelen 4.500 genç, 

Büyük O� nder Mustafa Kemal 

Atatürk’ün aramızdan 

ayrılışının 86. yılında 

Anıtkabir’i ziyaret ederek 

Ata’nın manevi huzurunda 

saygı duruşunda bulundu.

Ulu O� nder Atatürk’e olan 

bağlılıklarını göstermek ve 

şükranlarını sunmak 

amacıyla 21. kez düzenlenen 

geleneksel Anıtkabir 

ziyaretini gerçekleştiren 

1907 Fenerbahçe Derneği 

Başkanı Rıfat Perahya 

başkanlığındaki kortej, 

Aslanlı Yol’dan yürüyerek 

mozoleye çelenk bıraktı.

Heyet, Atatürk’ün huzuruna 

çıkmalarının ardından 

Anıtkabir Komutanı Piyade 

Albay Yaşar Karaoğlu’na da 

günün anlam ve önemine 

ithafen bir ziyarette 

bulundu.

Fenerbahçe ile Atatürk 

arasındaki güçlü bağa vurgu 

yapan 1907 Fenerbahçe 

Derneği Yönetim Kurulu 

Başkanı Rıfat Perahya, 

milyonlarca Fenerbahçe 

taraftarının Atatürk ilke ve 

inkılaplarının güvencesi ve 

yılmaz takipçisi olduğunu 

belirtti.

1907 Fenerbahçe Derneği ve 
UNİFEB’ten Anıtkabir ziyareti
1907 Fenerbahçe Derneği ve 1907 ÜNİFEB Derneği yönetim kurulu üyeleri ve Türkiye’nin dört bir yanından 
gelen 4 bin 500 öğrenci, vefatının 86 yıldönümünde Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün manevi 
huzurunda saygı duruşunda bulundu

Haber	Merkezi
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Kula bela gelmez,

 hak yazmadıkça... 

Hak bela yazmaz, kul azmadıkça...

Yarın yaparım deme!

 Bugün de dünün yarınıydı. 

Ne yapabildin?

Sabret ki her şey hissettiğin kadar 

derin ve sonsuz olsun.

 Sabret ki her şey 

gönlünce olsun.

Mevlana

Haber:İlyas	BAYRAKTAR

Haber:Seyhan	KIRICI

Haber:Ali	ABDULLAHE
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Her insanda 

aynı şiddette 

reaksiyona yol açmaz. 

Özellikle duyarlı 

bireylerde kızarıklık, 

kabarıklık ve kaşıntı 

daha şiddetli 

olabilir”

SICAK HAVALARDA 

KALP SAĞLIĞINI KORUMANIN 

9 FORMÜLÜ
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Beyaz Okyanus O� zel 

Eğitim ve 

Rehabilitasyon 

Merkezinden dil ve 

konuşma alanında 

Terapist Nisanur Çoban, 

kekemelik hakkında 

açıklamalarda bulundu.

Kekemelik, konuşma 

akıcılığının ses, hece veya 

tek heceli sözcük tekrarı, 

seslerin uzatılması ve hava 

akışında veya seslemede 

bloklarla, olağandışı 

yüksek sıklıkla ve/veya 

uzun süreli kesintilere 

uğramasıdır.

“Kekemelik,	ailede	birden	

fazla	bireyde	görülebilir	

bu	da	genetik	bir	

yatkınlığın	rol	

oynayabileceğini	

gösterir” diyen Beyaz 

Okyanus O� zel Eğitim ve 

Rehabilitasyon 

Merkezinden Dil ve 

Konuşma Terapisti 

Nisanur Çoban, kekemelik 

hakkında açıklamalarda 

bulundu.Çoban, 

“Çocukların dil ve 

konuşma gelişimi 

sırasında, konuşma motor 

becerilerinin ve dil 

yapılarını anlamalarının 

olgunlaşması, bazen geçici 

kekemelikle sonuçlanabilir 

ayrıca duygusal stres, aşırı 

heyecan veya baskı gibi 

faktörler kekemeliği 

tetikleyebilir veya 

kötüleştirebilir” dedi.

Tedavide yaşın da önemli 

olduğunu vurgulayan Dil 

ve Konuşma Terapisti 

Çoban, “Özellikle	

gecikmiş	konuşma	

vakalarında	2-4	yaş	

aralığı	kritik	bir	yaş	

dönemdir”	dedi.

Çoban, “2-4 yaş aralığında 

çocuklar, özellikle 

kelimeleri tam olarak 

telaffuz etmekte ya da 

kelimeleri doğru sırayla 

söylemede takılmalar 

yaşayabilirler. Bu 

genellikle dil gelişiminin 

bir parçasıdır. Bu yaş 

aralığı, kekemeliğin geçici 

mi yoksa kalıcı mı 

olacağına dair ilk 

göstergelerin ortaya 

çıkmaya başladığı bir 

yaştır. Eğer kekemelik 6 

ay-1 yıl içinde 

düzelmiyorsa ya da daha 

kötüye gidiyorsa, 

profesyonel yardım 

alınması gerekebilir” 

diyerek aileleri uyardı.

Kronik kekemeliğin, 

kadınlara oranla 

erkeklerde daha fazla 

görüldüğünü dile getiren 

Çoban, “Yapılan 

araştırmalara göre, 

çocuklukta başlayan 

kekemelik, çocukların 

%5'inde gözlenebilir. 

Kekemelik başlangıç 

aşamasında cinsiyet 

oranlarına bakıldığında 

birbirine yakındır (3 kız / 

4 erkek). Ancak kronik 

kekemeliği olan bireylerin 

yaklaşık olarak %75-

%80’inin erkek olduğu 

bilinmektedir. Bu da 

kızlardaki kendiliğinden 

iyileşme oranlarının 

erkeklere göre daha fazla 

olduğunu göstermektedir” 

ifadelerinde bulundu.

“KEKEMELİK	NASIL	

YÖNETİLİR?”

‘‘Her yaş dönemine 

özel terapi amaçları 

belirlense de 

terapilerde asıl amaç 

her kekeleyen bireyin 

etkin bir iletişimci 

olmalarını 

sağlamaktır” diyen 

Çoban, “Ailelere 

çocuklarının 

kekemeliği ile başa 

çıkabilmeleri için 

rehberlik sağlanabilir. 

Çocukların 

konuşmalarını teşvik 

etmek ve üzerlerinde 

baskı yaratmamak 

önemlidir. Kekemeliğin 

hayat üzerinde etkisi 

kişiden kişiye farklılık 

gösterebilir. Bu etkilenme 

düzeyi bireyin mizacına, 

ebeveyn desteğine, akran 

ilişkilerine, bireyin 

özgüveni ve kekemeliğe 

yönelik aldığı 

destek/terapi gibi birçok 

faktöre bağlıdır. Psikolojik 

destek, çocuğun duygusal 

yanıtlarını yönetmesine ve 

kendisini ifade etmesine 

yardımcı olabilir” 

açıklamalarında bulundu.

emoroidin Htoplumda oldukça 

yaygın olduğunu 

paylaşan uzmanlar, özellikle 

sık sık kabızlık yaşayan, 

uzun süreli hareketsizliğe 

maruz kalan veya tam tersi 

ağır spor yapanlarda bu 

hastalığa daha çok 

rastlandığını belirtti.

Halk arasında basur olarak 

da bilinen hemoroid, yaşam 

kalitesini düşüren önemli 

bir hastalık.

Genel Cerrahi Uzmanı Prof. 

Dr. Cengiz Erenoğlu, 

özellikle sık sık kabızlık 

yaşayan, uzun süreli 

hareketsizliğe maruz kalan 

veya tam tersi ağır spor 

yapanlarda bu hastalığa 

daha çok rastlandığına 

dikkati çekti.

Basit ve başlangıç 

evresindeki olgularda 

beslenme önerileri, bazı 

ilaçlar ve kabızlığın 

giderilmesi tedavide etkili 

olduğunu kaydeden Prof. Dr. 

Eroğlu, "I�lerlemiş yani yılda 

2-3 kez ağrılı ve şişmiş 

hemoroid atakları geçiren 

olgularda ise cerrahi tedavi 

yöntemleri gündeme 

gelebilir” dedi.

HEMOROİD	KANSER	

TANISINI	GECİKTİREBİLİR

Hemoroidin en önemli 

özelliğinin, şikayetlerin 

çeşitli nedenlerle ihmal 

edilip altta yatan rektum 

veya kalın bağırsak kanseri 

gibi hastalıkları gizlemesi 

olduğunu paylaşan Prof. Dr. 

Cengiz Erenoğlu, “Bu durum 

da kanser tanısının 

gecikmesine neden 

olabiliyor. Hemoroid ya da 

basur hastalığında 

çoğunlukla makatta ele 

gelen bir şişlik, kanama ve 

kabızlık vardır. Bu 

şikayetler kalın bağırsak ve 

özellikle rektum 

kanserlerinde de 

görülebilen ortak şikayetler. 

Bu nedenle de hemoroid 

denip geçilmemeli, kesin 

tanı için doktora 

başvurulmalı” dedi.

Makatta ele gelen şişlik, 

kanama ve kabızlık 

şikayetlerin varlığında basit 

bir fiziki muayene ve 

takiben aynı gün yapılacak 

kısa kolonoskopi veya 

rektosigmoidoskopi ile 

hastalığın tanısının kolayca 

konabildiğini belirten Genel 

Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. 

Cengiz Erenoğlu, “Son	

yıllarda	hemoroid	

hastalığının	tedavisi	

gelişti	ve	lazer	gibi	ileri	

teknolojiler	uygulama	

alanına	girdi.	Bu	sayede	

yaşam	kalitesini	son	

derece	olumsuz	etkileyen	

bir	hastalık	başarılı	ve	

acısız	yöntemlerle	ortadan	

kaldırılabiliyor” diye 

konuştu.

Prof. Dr. Erenoğlu, hamile 

kadınların önemli bir 

kısmında kabızlık ve rahim 

büyümesi nedeniyle 

hemoroid riskinin arttığını 

belirterek, hamilelikte 

görülen hemoroidler 

çoğunlukla ameliyatsız 

olarak tedavi edilebileceğini 

kaydetti.

sküdar U� niversitesi 

U� Sağlık Bilimleri 

Fakültesi Odyoloji 

Anabilim Dalı'nda Arş. Gör. 

Büşra Aksu, yaygın kulaklık 

kullanımı ve yüksek sesle 

müzik dinlenmesini 

değerlendirdi.

Dünya Sağlık O� rgütü’nün, 

dünya çapında 1,1 milyar 

gencin güvenli olmayan 

dinleme yöntemleri 

nedeniyle işitme kaybı riski 

altında olabileceğini tahmin 

ettiğini kaydeden uzmanlar, 

gürültüye uzun süre maruz 

kalma nedeniyle işitme 

kaybı tehdidinin dünya 

çapında nüfusun yaklaşık 

yüzde 12'sinde mevcut 

olduğunu ve bunun aynı 

zamanda en önlenebilir 

nedenlerden biri olduğunu 

söylüyor.  Maruziyet 

özellikle yüksek, düzenli 

veya uzun süreli olduğunda, 

duyu hücrelerinde kalıcı 

hasara ve geri dönüşü 

olmayan işitme kaybına 

neden olduğunu dile getiren 

Odyolog Arş. Gör. Büşra 

Aksu, “Kulaklık	

kullanımını	günde	60-90	

dakika	arasında	tutmak,	

sık	sık	ara	vermek	ve	

maksimum	ses	seviyesini	

yüzde	60	ila	yüzde	80	

arasında	tutmak	

önerilmektedir.”	dedi.

DİL VE KONUŞMA TERAPİSTİ UYARDI! 

ÇOCUKLARDA KEKEMELİĞE DİKKAT!
Beyaz	Okyanus	Özel	Eğitim	ve	Rehabilitasyon	Merkezinden	dil	ve	konuşma	
alanında	Terapist	Nisanur	Çoban,	kekemelik	hakkında	açıklamalarda	bulundu

Hemoroidin toplumda oldukça yaygın olduğunu paylaşan uzmanlar, özellikle sık sık kabızlık yaşayan, 
uzun süreli hareketsizliğe maruz kalan veya tam tersi ağır spor yapanlarda bu hastalığa daha 
çok rastlandığını belirtti

UZUN SÜREN KABIZLIK 

VARSA DİKKAT! 

HEMOROİD 

KANSER TANISINI 

GECİKTİREBİLİR

Haber	Merkezi

Haber	Merkezi

ksikleri tamamlamak Eiçin ara tatil fırsatı 

değerlendirilmeli… 

O� ğrencilerin üniversite 

hedefleri doğrultusunda, 

TYT konularında eksikleri 

varsa bu ara tatili kapatmak 

için bir fırsat olarak 

değerlendirmesi gerektiğini 

ifade eden Rehberlik 

Hizmetleri Yöneticisi O� zgür 

Akoğlan, “Çalıştığımız 

konuların hemen ardından, 

günlük en az 200 soru 

çözerek pratik yapmalıyız. 

Yapamadığımız soruları 

kurs öğretmenlerimizden 

veya çözümlü kaynaklardan 

öğrenmeliyiz. Eğer kursa 

gitmiyorsak, konu tekrarları 

ve soru çözümleri için Milli 

Eğitim Bakanlığı'nın dijital 

yardımcı kaynaklarından 

faydalanabiliriz.” diye 

konuştu.

Ara tatilde en az 3 deneme 

sınavı yapın!

Ara tatil döneminde en az 3 

kez deneme sınavı 

yapılması önerisinde de 

bulunan Uzm. Psk. Dan. 

O� zgür Akoğlan, “Bu 

dönemde üniversiteler açık 

olacağından, en yakın 

üniversitelerin salonlarını 

kullanarak gerçek sınav 

atmosferini 

deneyimleyebiliriz. 

Amacımız, öğrendiğimiz 

konuları sorulara nasıl 

aktarabildiğimizi görmek ve 

soru çözme hızımızı 

artırmaktır; çünkü sınavlara 

hem teorik olarak hem de 

zaman yönetimi açısından 

hazırlanmak önemlidir.” 

şeklinde konuştu.

Uyku	düzeni	bozulmamalı

Kasım ara tatilinde uykuyu 

düzenli tutmaya ve gece 

uyuma alışkanlığını 

bozmamaya özen 

gösterilmesi gerektiğini de 

kaydeden O� zgür Akoğlan, 

şunları anlattı:

“I�yi ve kaliteli bir uyku, 

zindelik için çok faydalıdır. 

Aynı zamanda bedensel 

aktivite de zinde kalmak 

için gereklidir. O� ğleden 

sonraları en az yarım saat 

yürüyüş yapmak, açık 

havaya çıkmak veya spor 

gibi bazı aktivitelerde 

bulunmak oldukça yararlı 

olacaktır. I�ster sohbet 

etmek ister oyun oynamak 

için olsun bilgisayar 

başında uzun süre vakit 

geçirmemeye dikkat 

etmenizi öneriyoruz. Uzun 

süre ekran başında 

oturmanın bedensel ve 

zihinsel yorgunluğa, 

omurga ve eklem 

sorunlarına yol 

açabileceğini unutmayın.”

Haber	Merkezi

UZMANINDAN 
ARA TATİL 
ÖNERİLERİ… 
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Listenin hazırlanmasında 

kullanılan bilgiler şirketlerin 

yıllık raporlarından ve 

kamuya açık belgelerden 

derlendi. Kovid-19 salgından 

en fazla etkilenen 

sektörlerden biri olan sivil 

havacılıkta önemli bir geri 

dönüş yaşanırken, bu alanın 

en büyük aktörleri Boeing ve 

Airbus listenin zirvesindeki 

yerlerini geri aldı. Boeing 77 

milyar 794 milyon dolar satış 

rakamıyla listede ilk sıraya 

yerleşti. Boeing'i 70 milyar 

829 milyon dolarla Airbus 

izledi. Savunma sanayisine 

yönelik havacılık çözümleri 

ağırlıkta olan RTX 68 milyar 

920 milyon, Lockheed Martin 

67 milyar 571 milyon, 

Northrop Grumman 39 

milyar 290 milyon dolar satış 

rakamlarıyla Boeing ve 

Airbus'ı takip etti.

Sektördeki önemli 

aktörlerden Rolls-Royce 14 

milyar 210 milyon dolar ile 

11, Bombardier 8 milyar 46 

milyon dolar ile 16, Thales 5 

milyar 777 milyon 21, 

SpaceX 4 milyar 543 milyon 

dolar ile 28. olarak dikkati 

çekti. Türk şirketlerinin 

başarısının kaynağı

2023 yılına ait en büyük 100 

havacılık şirketi listesinde 

Türkiye'den iki şirket yer 

aldı. TUSAŞ 38. sırada yer 

alırken, listeye ilk kez giren 

Baykar ise 49. basamakta 

kendine yer buldu.

ANKA, AKSUNGUR, ATAK, 

T70, HU� RKUŞ, GO� KBEY gibi 

platformları yurt içindeki ve 

dışındaki kullanıcıların 

kullanımına sunan TUSAŞ, 

ANKA III, HU� RJET ve Milli 

Muharip Uçak KAAN gibi 

hava platformlarını 

geliştirmeyi sürdürüyor. 

TUSAŞ, 2023'teki 2 milyar 

674 milyon dolar satış 

rakamıyla havacılık 

sanayisindeki ilk 50 şirket 

arasında yer alma başarısına 

ulaştı. TUSAŞ’ın AR-GE 

yatırımları ve yüksek 

teknolojili çözümleri şirketin 

rekabet gücünü artırırken, 

dost ülkelere yapılan 

ihracatlar, sivil havacılık 

şirketlerine yapılan yapısal 

ürün teslimatları şirketin 

gelirlerini ve dünya 

çapındaki yerini güçlendirdi.

Baykar ise 1 milyar 805 

milyon dolarlık satış 

rakamıyla listeye güçlü bir 

giriş yaptı. Son yıllarda 

gelirlerinin yüzde 90’ından 

fazlasını ihracattan elde eden 

Baykar'ın, halihazırda 

imzalanan sözleşmelerinin 

yüzde 97,5’i ihracata yönelik 

olarak yapıldı. Bayraktar TB2 

ve Bayraktar AKINCI için 35 

ülkeyle ihracat anlaşması 

yapan Baykar, bu gelirlerle 

Bayraktar TB3 ve Bayraktar 

KIZILELMA platformlarını 

geliştiriyor.

Havacılık	sektörüne	yönelik	global	yayın	organı	FlightGlobal	adına	Counterpoint	Market	Intelligence	tarafından	
yapılan	derlemede	2023	faaliyetleri	doğrultusunda	sektörün	en	büyük	100	şirketine	yer	verildi.

TUSAŞ VE BAYKAR 

HAVACILIK DEVLERİ ARASINDA 


	Page 1
	Page 2
	Page 3
	Page 4
	Page 5
	Page 6
	Page 7
	Page 8

